

Title (en)

Support for a mobile railway crane, in particular for a rail-road vehicle

Title (de)

Abstützung für ein gleisgebundenes Kranfahrzeug, insbesondere für ein Zweiwegefahrzeug

Title (fr)

Support pour une grue mobile sur rails, en particulier pour un véhicule route-rail

Publication

EP 1151957 A2 20011107 (DE)

Application

EP 01250154 A 20010430

Priority

DE 10023077 A 20000505

Abstract (en)

The support has a support cylinder that acts vertically to lift the crane from the track or replace it. The support forces are distributed by supporting each support cylinder on a support plate. Each support plate is in two parts with a lower horizontal base plate (3) that fits on the ground and an upper sliding plate (1). The upper side of the sliding plate has holders (3) for the support cylinder (10).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Abstützung für ein gleisgebundenes Kranfahrzeug, insbesondere für ein Zweiwegefahrzeug zum kombinierten Straßen- und Schieneneinsatz, das mit Hilfe vertikal wirkender Abstützzyliner von den Gleisen abhebbar und auf diese aufsetzbar ist, wobei sich zur Verteilung der Stützkräfte jeder Abstützzyliner auf einer Abstützplatte abstützt. Dabei ist jede Abstützplatte zweigeteilt und besteht aus einer unteren auf dem Boden abstützbaren horizontalen Bodenplatte (2) und einer oben auf der Bodenplatte (2) gleitend bewegbaren Verschiebeplatte (1), die auf ihrer Oberseite Aufnahmen (3) für die vertikal wirkenden Abstützzyliner (10) des Kranfahrzeugs aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

B66C 23/78; B60S 9/12; B60S 9/14

IPC 8 full level

B66C 23/36 (2006.01); **B66C 23/50** (2006.01); **B66C 23/78** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B66C 23/36 (2013.01 - EP US); **B66C 23/50** (2013.01 - EP US); **B66C 23/78** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1151957 A2 20011107; EP 1151957 A3 20040630; DE 10023077 A1 20011115; DE 10023077 C2 20020711; JP 2002003173 A 20020109; US 2002056694 A1 20020516

DOCDB simple family (application)

EP 01250154 A 20010430; DE 10023077 A 20000505; JP 2001133893 A 20010501; US 84969201 A 20010504